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Toplantı Detayları: 

Öğr. Gör. Hakan Ilıkoba tarafından toplantı açılışı yapılarak dış paydaşlara akış hakkında bilgi verildi.  

Dr. Öğr. Üyesi Jülide Edirne Erdinç tarafından dış paydaşlara katılımları için teşekkür konuşması 

yapıldı. Konuşmasındaki anahtar kelimeler ‘Eğitim stratejileri’, ‘Motivasyonumuz’ ve ‘Son toplantıdan 

bu yana neler yapıldı?’ 

Dr. Öğr. Üyesi Emirhan Coşkun tarafından program hakkında bilgilendirme sunumuna başlandı. Bu 

toplantının bahar döneminde yapılacak büyük ölçekli çalışmanın ön adımı olduğunu belirtti. Sunum 

akışı, eklenen notlarla birlikte şu şekilde ilerledi; 

 Tarihçe: Konum değişikliği bilgileri- vakıf üniversiteleri arasında en köklü olanlardan biri 

olduğu vurgulandı. 

 Akademik kadro bilgilendirmesi ve çalışma alanları- farklı disiplinlerden olması bakış açısı için 

önemli bir parametre, geçmişe göre akademik kadroda büyüme olduğu vurgulandı, piyasayla 

entegrasyon ve günceli yakalamak noktasında yarı zamanlı kadronun öneminden bahsedildi. 

 Güncel Durum, öğrenci sayıları- genel tercihlerde mimarlık alanında düşüşler var. 

 Müfredat- müfredat aktif olarak değişiyor fakat MİAK başvurusundan dolayı değişiklikler 

yavaşladı. 

Çap- Yandal 

Erasmus- anlaşmalı okul sayısını arttırmak gerektiği belirtildi 

 Etkinlikler- sergiler öğrencilere kattığımız çıktıları görmek için yararlı oluyor özellikle bitirme 

projesi dört senenin çıktısı olduğundan daha değerli 

 Stüdyo- taşınmadan dolayı mekânsal yerleşimde sıkıntılar mevcut, sınıfların kurgulanmasında 

değişiklikler devam etmekte 

 Hedefler 

Dr. Öğr. Üyesi Emirhan Coşkun’ un yapmış olduğu sunum sonunda katılımcılardan yorum, öneri, 

destek fikirleri ve eleştiriler istendi. 

Nil Döğerlioğlu: Akreditasyon süreci nasıl bir süreç, bilgilendirme yapabilir misiniz? 

Emirhan Coşkun: 2021- 22 Mart ayında ilk başvurusu yapıldı. Şu an öz değerlendirme raporumuzu 

göndermiş durumdayız. Mayıs- Haziran gibi ziyaret takımı tarafından üç- dört günlük bir ziyaret 

düzenlenecek ve verdiğimiz bilgi verilerinin doğruluğu incelenecek. Yaklaşık bir, bir buçuk sene süren 

bir süreç. MİAK akreditasyonu almak daha disiplinli ilerleyişe sokuyor. 

Leyla Acar: Fatih Belediyesi adına katılıyorum. Dönem başında bir işbirliğimiz olmuştu fakat çok aktif 

olamadık. Sadece veri desteği sağlayabildik. Belediye olarak staj konusunda destek, birlikte atölye 

yapımı, proje sergi yer desteği, teknik gezi desteği, seminer desteği sunabiliriz.  



Emirhan Coşun ve Jülide Edirne: Önce kendi aramızda talepler ve neler yapılabileceği hakkında bir 

çalışma yürütüp tarafınızla görüşme yapılabilir. 

Şindar Avcil: Şu an lineadecor’ da çalışmaktayım. Firmayı okul ile birleştirebiliriz. Okulda sergilenecek 

birim kesitleri gösterimi yerleştirilmesi yapılabilir. Firma fabrikalarına, çalışma birimlerine geziler 

yapılabilir. Firma da bu konularda çalışma yapmaya istekli. 

Emirhan Coşkun: Mezunlarla etkileşimler bizim için çok değerli. Bu etkileşimlerin arttılması gerekli. 

Semiha Yeltekin: Yarışmalara katılım konusunda öğrenciler istekli değil diye bahsedildi. Haliç 

Üniversitesi kendisi bir öğrenci mimari yarışması düzenleyebilir. Bu yarışma Haliç Üniversitesi 

Mimarlık bölümünün de ismini daha fazla duyurmasını sağlar. Ayrıca müfredat da genişletilebilir. 

Jülide Edirne: Yarışma fikri bizim de aklımızda. Bu konu hakkında çalışmalar yapmayı düşünüyoruz. 

Mert Çepni: Rektör- öğrenci buluşmalarında mimarlık öğrencileri olarak ihtiyaçlarımızı ve bizleri daha 

ön plana çıkaracak çalışma önerilerini rektöre iletmiştim. Yapılan sergiler de projelerimiz için iyi oluyor 

ama yapılan tüm projelerin bir proje yıllığında toplanması ve fakültemizde bir kütüphane 

oluşturulması hem projeyi yapanlar için güzel olur hem de üst dönemim- alt dönemim ne yapmış diye 

bakıp bilgilenme, fikir alışverişi için yararlı olur. 

Emirhan Coşkun: Yıllık fikri kesinlikle yapılmalı. Hatta bu konuda bizlerin de çalışmayı hızlandırmamız 

için inisiyatif ile uyarılar yapılabilir. 

Karşılıklı fikir alışverişlerinin de yapılması sonucunda toplantı Öğr. Gör. Hakan Ilıkoba tarafından 

yapılan kapanış konuşması ile sonlandırıldı. 

 

Toplantı Linki:  

https://halicuni-

my.sharepoint.com/personal/hakanilikoba_halic_edu_tr/_layouts/15/stream.aspx?id=%2Fpersonal%

2Fhakanilikoba%5Fhalic%5Fedu%5Ftr%2FDocuments%2Fd%C4%B1%C5%9F%20payda%C5%9F%5Fpa

rt1%2Emp4&ct=1672390917859&or=OWA-NT&cid=37f321fb-4031-d2c2-84f9-a97cd447416e&ga=1 

https://halicuni-

my.sharepoint.com/personal/hakanilikoba_halic_edu_tr/_layouts/15/stream.aspx?id=%2Fpersonal%

2Fhakanilikoba%5Fhalic%5Fedu%5Ftr%2FDocuments%2Fd%C4%B1%C5%9F%20payda%C5%9F%5Fpa

rt2%2Em4a&ct=1672390958645&or=OWA-NT&cid=27a1a5a1-2d45-b675-1554-975e5cc8e425&ga=1 
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